

## KENYATAAN MEDIA

### Yayasan ANGKASA

No. 402, Blok C, Glomac Business Centre, No. 10, Jalan SS 6/1, Kelana Jaya  
47301 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan  
Tel : 03 – 7880 5358 / 6358 / 9358  
Faks : 03 – 7886 3357  
Laman Web : [yayasan.angkasa@angkasa.coop](mailto:yayasan.angkasa@angkasa.coop)

Yayasan ANGKASA dahulunya dikenali sebagai Tabung Pinjaman Pendidikan ANGKASA (TAPAK) ditubuhkan pada 4 Disember 1999. Yayasan ANGKASA telah didaftarkan di bawah SSM pada 2 Disember 2010, dan secara rasminya dikenali sebagai Yayasan ANGKASA setelah mendapat kelulusan dari Suruhanjaya Koperasi Malaysia pada 27 September 2012. Pada dasarnya, matlamat utama penubuhan Yayasan ANGKASA adalah memperkasa taraf pendidikan dan pembangunan modal insan warga koperasi dengan membantu melahirkan golongan yang berpengetahuan dan berkemahiran yang boleh menyumbang kepada gerakan koperasi dan masyarakat pada amnya.

Secara umumnya, Yayasan ANGKASA bertanggungjawab dalam menyediakan kemudahan pinjaman boleh ubah dan biasiswa kepada anggota koperasi, anak anggota koperasi, kakitangan koperasi ahli ANGKASA dan anak kakitangan ANGKASA yang melanjutkan pengajian sepenuh masa/separuh masa/PJJ di peringkat Ijazah Sarjana Muda dan Master di Institusi Pengajian Tinggi Awam dan Swasta.

#### Data Statistik Pelajar Yayasan ANGKASA Dari Tahun 2000 Hingga 2016

<b>Bilangan Pelajar</b>	<b>726</b>
<b>Jumlah Peruntukkan</b>	<b>RM 11.2 juta</b>
<b>Jumlah Pinjaman Di Tukar Kepada Biasiswa</b>	<b>RM 7.82 juta / 70% daripada jumlah pinjaman</b>

- Pelajar masih dalam pengajian = 280 orang
- Telah tamat pengajian = 446 orang
- Tamat pengajian dan telah mendapat pekerjaan = 400 orang (90%)
- Tamat pengajian dan belum bekerja = 46 orang (10%)

Bagi memastikan budaya kecemerlangan di kalangan pelajar-pelajar Yayasan ANGKASA menyediakan 3 program tahunan yang wajib dihadiri oleh pelajar-pelajar iaitu:-

- i. Program motivasi ( untuk pelajar baru )
- ii. Program kaunseling ( bagi pelajar mendapat nilai gred dibawah 2.80 )
- iii. Kursus persediaan mendapatkan pekerjaan ( pelajar tahun akhir )

Kesemua program ini di atur semasa cuti semester. Yayasan ANGKASA memperuntukkan belanja hampir RM150,000 untuk ke semua program tersebut. Mohon kerjasama ibu bapa untuk membenar dan menggalakkan anak-anak untuk menghadiri program-program tersebut.

ANGKASA merupakan penyumbang utama kepada Yayasan ANGKASA dengan jumlah sumbangan RM 1.0 juta setiap tahun, untuk disalurkan kepada pelajar-pelajar serta anak-anak ahli koperasi. Ini demi memastikan misi memperkasa taraf pendidikan dan pembangunan modal insan warga koperasi dapat dicapai.

Yayasan ANGKASA merancang untuk mewujudkan sukarelawan di kalangan pelajar terutama pada waktu cuti semester untuk bergiat aktif di dalam program-program yang di anjurkan oleh ANGKASA melalui Yayasan ANGKASA bertujuan untuk merapatkan lagi hubungan pelajar dengan warga kerja koperasi di samping menyumbang ke arah pembangunan gerakan koperasi.

ANGKASA melihat pelajar di bawah Yayasan ANGKASA boleh digilap untuk menjadi pelapis warga koperasi pada masa hadapan, dalam hal ini juga ibu bapa harus memainkan peranan untuk menggalakkan anak-anak menyertai program atau aktiviti yang dianjurkan oleh Yayasan ANGKASA dalam usaha menerapkan semangat koperasi di kalangan pelajar.

Baru-baru ini pada bulan april Yayasan ANGKASA telah menghantar 2 orang pelajar menyertai Program "Asia Pacific Coop Youth Summit" di Bali, Indonesia. Segala kos perbelanjaan ditanggung sepenuhnya oleh ANGKASA. Ini membuktikan, ANGKASA serius dalam melatih golongan muda untuk aktif dalam gerakan koperasi.

Selain itu, pelajar tajaan Yayasan ANGKASA juga di wajibkan menjadi anggota koperasi di dalam Institusi Pengajiannya (contoh : KOSISWA) atau mana-mana koperasi untuk mendekatkan mereka dengan aktiviti koperasi.